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Interpelacja

W imieniu mieszkańców Gądek (os. Pod Dębem) proszę o zaprojektowanie przystanku 

autobusowego przy ul. Brzozowej w Gądkach na wysokości os. Pod Dębem.

Na tym osiedlu mieszka bardzo dużo dzieci dojeżdżających do szkoły w Robakowie autobusem. 

Korzystanie z już istniejących przystanków (przy ulicach Akacjowej i Kwiatowej od strony 

ul. Poznańskiej) wymaga pokonania całej ulicy Kwiatowej lub Akacjowej, co jest uciążliwe, niewygodne 

i czasochłonne.

Z poważaniem


